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írásbeli választ bénvlő kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem vásároljákfel a túlsúlyos sertéseket?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

A 2003 . május 15-én hozott FVM rendelet szerint a nagy súlyú sertések felvásárlásánál 235
Ft/kg árat kell alkalmazni. Választókörzetemben e hónap 10-ig Cegléd, Abony, Jászkarajenő,
Törtel településeken, vagyis Pest megye déli régiójában egyetlen nagysúlyú sertést sem
vásároltak fel.

A normál súlyú vágósertésekért 180 Ft/kg felvásárlási árat kínálnak .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy miért nem vásárolják fel a túlsúlyos sertéseket, hogyan
próbál érvényt szerezni rendeletének végrehajtására?
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